
 

 

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada 
 

 
(Le français suit) 

 

JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS 

 

May 30, 2025 
 

OTTAWA – The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at 

9:45 a.m. ET on Thursday, June 5, 2025. This list might change. 
 

 

1. Sukhchain Brar v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41694) 

 

2. Elias Gibb v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41688) 

 

3. Jorden Larocque-Laplante v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (By Leave) (41685) 

 

4. Cary Beazley v. Mary Johnston, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (41619) 

 

5. Donn Fraser v. Nova Scotia Barristers’ Society, including or as represented by the Complaints Investigation 

Committee of the Nova Scotia Barristers’ Society, et al. (N.S.) (Civil) (By Leave) (41652) 

 

6. Celine Loyer v. His Majesty the King (Ont.) (Criminal) (As of Right) (41610) 

 

7. In the matter of the Companies' Creditors Arrangement Act, R.S.C. 1985 c. C-36 as amended and in the matter 

of Senvion GmbH (Ont.) (Civil) (By Leave) (41535) 

 

8. Shawn Beaver v. Law Society of Alberta (Alta.) (Civil) (By Leave) (41638) 

 

9. Gary Lafferty v. His Majesty the King (N.W.T.) (Criminal) (By Leave) (41646) 

 

10. Reto Kutschera, et al. v. Investissements So-Bel Inc. (Que.) (Civil) (By Leave) (41512) 

 

11. Anton Oleynik v. Memorial University of Newfoundland, et al. (N.L.) (Civil) (By Leave) (41632) 

 

12. Jordan Ash v. Chief Medical Officer of Health of Ontario (Ont.) (Civil) (By Leave) (41684) 

 

13. Hocine Benbella v. National Dental Examining Board of Canada (Ont.) (Civil) (By Leave) (41653) 

 

14. 9147-8966 Québec inc. v. Serge Côté, et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (41669) 

 

15. Corporation of the Township of Ignace v. Karen Dufault (Ont.) (Civil) (By Leave) (41680) 

 

16. David Brian Joseph Mason v. Ingrid Elizabeth Geralda Anvik (B.C.) (Civil) (By Leave) (41698) 

 

17. B.E. Franchise Inc. v. 9415-1511 Québec inc. (Que.) (Civil) (By Leave) (41633) 

 

 

 
 

 

PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION 
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Le 30 mai 2025 
 

OTTAWA – La Cour suprême du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation 

suivantes le jeudi 5 juin 2025, à 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer. 
 

 

1. Sukhchain Brar c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41694) 

 

2. Elias Gibb c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41688) 

 

3. Jorden Larocque-Laplante c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (Autorisation) (41685) 

 

4. Cary Beazley c. Mary Johnston, et al. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41619) 

 

5. Donn Fraser c. Barreau de la Nouvelle-Écosse, incluant ou représenté par le Complaints Investigation 

Committee du Barreau de la Nouvelle-Écosse, et al. (N.-É.) (Civile) (Autorisation) (41652) 

 

6. Celine Loyer c. Sa Majesté le Roi (Ont.) (Criminelle) (De plein droit) (41610) 

 

7. Dans l’affaire de la Loi sur les arrangements avec les créanciers de compagnies, L.R.C. 1985 ch. C-36, 

modifiée et dans l’affaire de Senvion GmbH (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41535) 

 

8. Shawn Beaver c. Law Society of Alberta (Alb.) (Civile) (Autorisation) (41638) 

 

9. Gary Lafferty c. Sa Majesté le Roi (T.N.-O.) (Criminelle) (Autorisation) (41646) 

 

10. Reto Kutschera, et al. c. Investissements So-Bel inc. (Qc) (Civile) (Autorisation) (41512) 

 

11. Anton Oleynik c. Memorial University of Newfoundland, et al. (T.-N.-L.) (Civile) (Autorisation) (41632) 

 

12. Jordan Ash c. Médecin hygiéniste en chef de l’Ontario (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41684) 

 

13. Hocine Benbella c. Bureau national d’examen dentaire du Canada (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41653) 

 

14. 9147-8966 Québec inc. c. Serge Côté, et al. (Qc) (Civile) (Autorisation) (41669) 

 

15. Corporation du canton d'Ignace c. Karen Dufault (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41680) 

 

16. David Brian Joseph Mason c. Ingrid Elizabeth Geralda Anvik (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (41698) 

 

17. B.E. Franchise inc. c. 9415-1511 Québec inc. (Qc) (Civile) (Autorisation) (41633) 
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